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1240 København K 

 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 22. november 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 5 til B 20 (alm. del) efter ønske fra Mattias Tesfaye (S) til udlændin-

ge- og integrationsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 5 til B 20: 

 

Vil ministeren oplyse, hvor mange sager om familiesammenføring til børn mellem 

8 og 15 år, hvor den ene forælder fortsat er bosiddende i hjemlande, som Udlæn-

dingestyrelsen i alt har behandlet siden juni 2016, og herunder oplyse i hvor man-

ge af sagerne der er blevet foretaget en integrationsvurdering, og i hvor mange af 

sagerne, der ikke er blevet foretaget en integrationsvurdering, jf. svar på UUI alm. 

del – spm. 30? 

 

Svar: 

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet 

indhentet et bidrag fra Udlændingestyrelsen, der har oplyst følgende: 

 

”For så vidt angår statistik over antallet af sager om familiesammenføring til 

børn mellem 8 og 15 år, hvor den ene forælder fortsat er bosiddende i 

hjemlandet, og hvor der er blevet foretaget en integrationsvurdering, jf. ud-

lændingelovens § 9, stk. 20, henvises til den fortrolige besvarelse af 

spørgsmål 30, stillet af Udlændinge- og Integrationsudvalget den 15. okto-

ber 2018. 

 

For så vidt angår statistik over antallet af sager om familiesammenføring til 

børn mellem 8 og 15 år, hvor den ene forælder fortsat er bosiddende i 

hjemlandet, og hvor der ikke er blevet foretaget en integrationsvurdering, 

jf. udlændingelovens § 9, stk. 20, kan Udlændingestyrelsen oplyse, at det 

ikke er muligt på baggrund af registreringsgrundlaget i udlændingemyndig-

hedernes elektroniske sagsbehandlingssystem at oplyse, i hvor mange til-

fælde udlændingemyndighederne har behandlet sådanne sager.  
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Begrundelsen herfor er, at sådanne oplysninger ikke er registreret som me-

tadata i det elektroniske sagsbehandlingssystem på en sådan måde, at op-

lysningerne kan udtrækkes statistisk.” 

 

 

Inger Støjberg  
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